
 05/2021

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE§
DE L'AJUNTAMENT CELEBRADA EL DIA 21 DE DESEMBRE DE 2021

A la Sala de Plens de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà, essent les dinou hores i dotze 
minuts del dia vint-i-ú de desembre de 2021, sota la presidència de l’Il.ltre. Sr. Alcalde Josep Lara 
Tristante, es constitueix el Ple de l'Ajuntament a l'efecte de celebrar sessió ordinària en primera 
convocatòria.

Assisteixen a l'acte els Regidors el Sr. Marc Sensada i Rusiñol, la Sra. Àngels Arasa i Uriach, 
el Sr. Antonio Morales i Calderón, el Sr. Ferran Sayes i Jato i la Sra. Silvia Campoy Curriu. 

Excusa la seva assistència la regidora Sra. Olga Saus i Marginet.

Actua  com a  Secretària de la Corporació N’Elizabeth Benítez Vilajuana. 

Comprovat que el quòrum d'assistència acompleix allò que disposa l'article 98.c) del Decret 
legislatiu  2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el  Sr. Alcalde obre la sessió.

1.-  ACORD D’APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DEL PLE ORDINARI DE DATA 
21 DE SETEMBRE DE 2021

Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació el redactat  de l’acta del ple ordinari de 
data 21 de setembre de 2021.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents,  amb 4 
vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de 
l’Agrupació d’Electors de Guardiola, s’acorda:

Únic.-  Aprovar  per  unanimitat  dels  assitents i  sense esmenes,  el  redactat  de l’acta del  ple 
ordinari de data 21 de setembre de 2021.

2.- PROPOSTA  D’ACORD  DE  NOMENAMENT  DE  LA  SECRETÀRIA  SUPLENT  DEL 
JUTJAT DE PAU DE PAU DE GUARDIOLA DE BERGUEDÀ

Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació la següent moció presentada per l’Alcaldia 

MOCIÓ DE L'ALCALDIA

Davant de la baixa generada per la Sra. Mònica Fernández i Bajona, a l’Ajuntament i al Jutjat 
de Pau de Guardiola de Berguedà, resulta necessari nomenar una nova secretària suplent per 
assumir les funcions de secretària del Jutjat de Pau, proposant-se per desenvolupar aquestes 
funcions la Sra. Immaculada Casals i Casanova.

Per tot això, aquesta Alcaldia, proposa al Ple l’adopció del següents,
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ACORDS

Primer.- Nomenar a la Sra. Immaculada Casals i Casanova com a secretària suplent del Jutjat 
de Pau de Guardiola de Berguedà.
 
Segon.- Comunicar el present acord al Departament de Justícia secció Jutjats de Pau.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents,  amb 4 
vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de 
l’Agrupació d’Electors de Guardiola.

En el torn de debat el Sr. Alcalde manifesta que no entrarà en detalls, però hi ha una persona 
de l’Ajuntament que està de baixa i s’ha de procedir a nomenar a la suplent.

3.-  PROPOSTA  D’APROVACIÓ  DEL  COMPTE  GENERAL  DE  LA  CORPORACIÓ 
CORRESPONENT A L’EXERCICI 2.020

Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació la següent Proposta d’acord:

Atès que els estats i comptes anuals de l’exercici pressupostari 2020 es van sotmetre a informe 
de la Comissió Especial de Comptes i foren exposats en el Butlletí Oficial de la Província i a l’-
e-tauler en data 30 de setembre de 2021 per un termini de quinze dies, i vuit més , sense que 
durant l’esmentat termini se’n formulessin reclamacions, al·legacions ni observacions.

Atès que s’han complert totes les tramitacions legals que determinen els articles del 208 al 212 
del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març Text  Refós de  la Llei  reguladora de les 
Hisendes Locals

Aquesta Alcaldia proposa al Ple de la Corporació que s’aprovi la següent: 

PROPOSTA D’ACORD

Primer.- Aprovar definitivament els estats i comptes anuals corresponents a l’exercici 2020, integrats 
pels següents estats bàsics:

- Balanç de Situació.
- Compte de Resultats.
- Liquidació del Pressupost
- Estat demostratiu dels drets a cobrar i  les obligacions a pagar corresponent a exercicis 

tancats
- Estat de Tresoreria
- Balanç de Comprovació
- Estat de modificació de crèdit
- Estat de romanent de tresoreria
- Estat de situació de moviment d’operacions no pressupostàries

Segon.- Aprovar definitivament la documentació complementària integrada pels justificants dels 
estats i comptes anuals i pels annexos següents:

- Relació de modificacions de crèdit de despeses i de les previsions d’ingressos inicialment 
aprovades

- Relació de les rectificacions i anul·lacions de drets i obligacions dels pressupostos tancats
- Actes d’arqueig d’existència en caixa
- Relacions nominals de deutors i creditors

Tercer.-  Rendir  els  esmentats  comptes   de  la  corporació,  esdevinguts  com  a  resultat  de 
l’exercici  econòmic  2020,  a la  Sindicatura de Comptes d’acord amb el  que determinen els 
articles esmentats en la part expositiva.
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Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents,  amb 4 
vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de 
l’Agrupació d’Electors de Guardiola.

En el torn de debat el Sr. Alcalde manifesta que ja es va fer la Comissió de Comptes, s’ha  
sotmès a informació pública, no hi ha hagut al·legacions i s’ha de procedir a la seva aprovació.

4.- ACORD  D’APROVACIÓ  INICIAL  DE  L’EXPEDIENT  DE  CONSTITUCIÓ  DE 
L’AGRUPACIÓ  DE  L’AJUNTAMENT  DE  GUARDIOLA  DE  BERGUEDÀ  I  AVIÀ  PER AL 
SOSTENIMENT EN COMÚ DEL LLOC DE SECRETARIA-INTERVENCIÓ

ANTECEDENTS

El Ple de l’Ajuntament d’Avià en sessió de data 29 de novembre de 2021, va acordar sol·licitar 
a l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà la constitució de l’agrupació de lloc de treball  de 
secretaria-intervenció formada pels ajuntaments de Guardiola de Berguedà i d’Avià, assumint 
Guardiola de Berguedà la capitalitat de l’agrupació, pels motius exposats a l’acord plenari.

Amb data 3 de desembre de 2021, per part de la secretària-interventora de l’Ajuntament de 
Guardiola  de  Berguedà,  es  va  emetre  informe  respecte  al  procediment  a  seguir  per  a  la 
constitució de l’Agrupació, elaborant.se amb data 13 de desembre de 2021, l'esborrany del  
projecte d'estatuts que ha de regir l'agrupació.

Vist l'informe de la Secretaria i de conformitat amb el què disposa l'article 114.3.d) del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya [en relació amb l'article 47.2.g) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de 
les bases del règim local], es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents,

 
ACORD

  
PRIMER. Aprovar inicialment l'expedient de constitució de l'Agrupació de les entitats locals de 
Guardiola de Berguedà i Avià per al sosteniment en comú del lloc de Secretaria Intervenció.
 

SEGON. Aprovar inicialment els estatuts que han de regir l'Agrupació de Municipis.

 
TERCER. Traslladar l'acord d'aprovació inicial i l'esborrany d'estatuts a l’Ajuntament d’Avià, a fi 
de que adoptin l'acord corresponent.

 
QUART. Sotmetre l'expedient, una vegada que cadascun dels ajuntaments hagi adoptat l'acord 
inicial, a informació pública per un termini d'un mes, mitjançant la publicació en el Butlletí Oficial 
de la Província i en el taulell d'edictes de l'Ajuntament.

En  el  cas  de  que  no  s’hagués  presentat  cap  reclamació  o  suggeriment,  s’entendrà 
definitivament aprovat l’acord fins llavors provisional, extenent-se per la Secretaria el certificat 
que acrediti l’elevació a definitiva de l’aprovació inicial. 
 
CINQUÈ. Trametre l'expedient al Consell Comarcal del Berguedà i a la Diputació de Barcelona 
per  a  l'emissió  del  preceptiu  informe  d'acord  amb  el  què  disposa  l'article  9.2  del  Decret 
195/2008,  de  7  d'octubre,  pel  qual  es  regulen  determinats  aspectes  del  règim  jurídic  del 
personal funcionari amb habilitació de caràcter estatal de les entitats locals de Catalunya.

SISÈ. Trametre l'expedient al Consell Comarcal del Berguedà i a la Diputació de Barcelona la 
Diputació Provincial per a l'emissió del preceptiu informe d'acord amb el què disposa l'article 
9.2 del Decret 195/2008, de 7 d'octubre, pel qual es regulen determinats aspectes del règim 
jurídic  del  personal  funcionari  amb  habilitació  de  caràcter  estatal  de  les  entitats  locals  de 
Catalunya.
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SETÈ. Facultar a l'Alcaldia per a la gestió i signatura dels documents que siguin necessaris.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents,  amb 4 
vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de 
l’Agrupació d’Electors de Guardiola.

En el torn de debat el Sr. Alcalde manifesta que el secrtari d’Avià es jubilarà i s’ha demanat 
poder fer l’agrupació per compartir la secretaria d’ambdós municipis, es proposaria un 50% de 
dedicació per cada municipi. Afegeix que històricament ja havia estat agrupat Guardiola amb La 
Pobla de Lillet; i ara s’ha demanat aquesta agrupació amb Guardiola i Avià. 

Afegeix que la secretària hi està interessada, que els sap greu perquè voldrien que fos al 100% 
a Guardiola però ho entenen.

El Sr. Ferran Sayes, exposa que han entès que si la secretària ho vol, i per tant no hi tenen 
inconvenient. 

La Sra. Campoy exposa que ells tenien el dubte de si ella hi estava d’acord i que què passaria 
amb l’Ajuntament de Guardiola, però que si ella hi esta d’acord, no hi tenen cap inconvenient.

5.-   DONAR COMPTE DELS  DECRETS  D’ALCALDIA NÚM. 21/2021, 22/2021, 23/2021 i   
24/2021

El Ple de l’Ajuntament, es dóna per assabentat dels citats Decrets.

6.-  DONAR COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LES JUNTES DE GOVERN NÚMS. 
22/2021, 23/2021, 24/2021, 25/2021, 26/2021, 27/2021, 28/2021 I 29/2021

El Ple de l’Ajuntament, es dóna per assabentat dels citats acords adoptats per la Junta 
de Govern. 

El Sr. Ferran Sayes demana com va funcionar el tema de les curses d’orientació.

El Sr. Alcalde informa que venia d’una subvenció de la Diputació. Des del COB volien fer el  
campionat de Catalunya, ho van proposar, i els va semblar bé la idea i es va incloure dins del 
Gran Premi Diputació de Barcelona. 

El Sr. Alcalde afegeix que aprofitant aquesta actuació es farà un circuït permanent a la zona del  
Panxut.

El Sr. Ferrany Sayes manifesta que els circuits estaven molt bé, però no hi havia gaire gent de 
la zona i tampoc se’n va fer molta difusió.

El Sr. Alcade respon dient que sembla que és un esport de futur que a la llarga tindrà èxit, però 
que aquí no té gaire seguiment.

En relació al tema del Monestir, el Sr. Sayes demana informació respecte a una factura de  
promoció del monestir que hi ha en l’acta de la Junta de Govern 26/2021, per la suma de  
816,75 €.

El Sr. Alcalde respon dient que és o un tema dels premis Joan Ribera o de promoció conjunta  
del Monestir; que ara no ho recorda, i que ho mirarà i els hi contestarà, però que segurament  
deu ser algun acte que es un vídeo que es va fer de difusió del romànic.
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El Sr. Sayes demana també informació respecte a la factura de 3500 € de les absidioles de  
Pedret. 

El Sr. Alcalde respon dient que el Bibsat de Solsona va cedir les absidioles a l’Ajuntament a  
cost  zero;  i  l’Ajuntament  ha  assumit  el  cost  de  les  peanes  de  fusta,  per  col·locar-hi  les 
absidioles. I el Bisbat va assumir el transport i la restauració.

El Sr. Sayes demana en relació al tema de les subvencions que al llarg dels anys s’han anat 
fent amb aquest sistema, que potser no és encertat ni just, alhora que demana si hi ha un 
marge de maniobra, o es poden afinar les partides.

El Sr. Alcalde manifesta que és un tema que els hi volia comentar, que és complicat perquè no  
saps quantes entitats es presentaran en cada àmbit i és difícil de preveure.

La Sra. Campoy manifesta que potser les entitats no saben on presentar-se.

El Sr. Sensada respon dient que ells van parlar amb algunes entitats, i se’ls plantejà on volien  
presentar-se.

El Sr. Sayes manifesta que potser s’haurien de modificar les bases i adaptar-les i explicar-los a 
les entitats la informació que es demana. I alhora exposa que hi ha altres entitats i associacions 
que tenen un import fixe com Nits Musicals. Per tant potser si hi ha entitats que aporten al 
municipi i que es consideren necessàries es podrien regular per conveni.

El Sr. Alcalde respon dient que tant Nits Musicals com Torre de Guaita tenen conveni perquè 
reben una subvenció de la Diputació a través de l’Ajuntament, però que no obstant tenen raó en 
què s’haurien de reconsiderar els imports i modificar les bases. Que de cara a l’any que ve es  
pot estudiar.

7.- INFORMES D’ALCALDIA

El Sr. Alcalde informa que va sortir una subvenció extraordinària per activitats multisensorials de 
les Escoles Bressol i els han donat 6000 €.

El  Sr.  Sensada afegeix  que  ja  s’ha  aprovat  el  pressupost  per  Junta  i  s’està  a  l’espera  que 
properament ho instal·lin.

El Sr. Sayes demana com està el tema del paviment de cautxú,

El Sr. Sensada contesta dient que havien mirat d’arreglar la part de fora del pati, i estava lligat amb 
el pressupost de parcs, que es volia fer aquest any però es farà de cara al 2022.

El Sr. Sayes manifesta que a l’Escola es volia posar cautxú a la base del rocòdrom que s’està fent 
i que es plantejava fer-se injectable en comptes de en lloses de cautxú. I potser es podria parlar de 
fer d’aquesta forma o de fer una actuació conjunta.

El Sr. Sensada respon dient que el que es plantejava de posar era injectable amb un sol bloc.

El Sr. Alcalde exposa que va sortir una subvenció per equipaments culturals i es canviaran totes 
les llums Leeds del Centre Cívic, són uns 4600 € i de cara al 2022, hi ha una subvenció de 7000 € 
que es destinarà a canviar la caldera.

El Sr. Sayes afegeix que veient les factures de gas-oil valdria la pena analitzar bé i mirar alguna 
altra font energètica, que potser inicialment requereix una inversió més forta però un estalvi de 
futur.

El Sr. Alcade exposa que aquestes calderes el problema que tenen és que requereixen molt 
manteniment.
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El Sr. Sayes informa que s’ha d’estudiar bé, perquè al Centre Cívic els tancaments que hi ha 
també són molt vells.

La Sra. Campoy afegeix que hi ha molts m3, molta alçada, portes amb planxa de ferro,..., amb 
unes instal·lacions molt mal fetes ja des de l’inici; que no sap quina és la solució, però que amb 
7000  € no s’arriba.

El  Sr.  Sayes exposa que en un dels tallers  de la setmana d’energia  van parlar d’edifiències 
tècniques dels edificis, i que amb aïllaments i tancaments ja es millora molt.

El Sr. Alcalde informa que també des de Diputació ens han donat per Sant Llorenç 18.000 € per 
equipaments culturals, i es destinaran a la compra de 100 cadires i a la compra d’un piano.

La Sra. Arasa afegeix que per les actuacions que es fan al Monestir era necessari disposar d’un 
piano; ja s’havia demanat l’any passat la subvenció i els la van denegar. Aquest any s’ha tornat a 
demanar i ens l’han concedit. Que ara no pot ser, però més endavant la seva intenció és que la  
gent pugui gaudir d’aquest piano, i es puguin fer classes per nens i joves i puguin gaudir d’aquest 
instrument.

El Sr. Morales explica que quan passi l’hivern començaran les obres d’arranjament del cementiri.

El Sr. Alcalde exposa que els han donat una subvenció per eficiència energètica als equipaments 
municipals, de 30.000 € de Diputació pel 2022-23; i es podrien col·locar plaques d’autoconsum.

El Sr. Sayes demana si es podrien destinar aquests diners arreglar els tancaments del Centre 
Cívic.

El Sr. Alcalde respon dient que el Centre Cívic no s’utilitza tant i que s’ha d’estudiar a què es 
poden destinar.

El  Sr.  Sensada  informa  de  les  subvencions  concedides  a  les  entitats  amb  la  convocatòria 
d’enguany.

Afegeix  que estan treballant  per  fer  uns imans en els  pisos turístics  explicant  el  sistema de 
recollida selectiva i per promocionar el comerç del municipi a través d’un codi QR.

Estan treballant amb unes bases per treure a concurs la gestió de la Mina, la intenció és que 
estigui en funcionament quan arribi el bon temps i lligat amb això estan preparant uns fulletons per 
fer rutes a peu a través de codis QR, concretament la de la Mina, la via del Nicolau i la de Sant  
Llorenç, rutes curtes i de passeig familiars.

El Sr. Sayes demana informació respecte al tema de la Mina.

El Sr. Alcalde informa que l’Agència està treballant amb les bases per la gestió de la Mina, que en 
principi sortiran a principis d’any i la intenció és que s’obri al març.

En relació a les festes, van funcionant sobre la marxa en funció de la situació del COVID, aquest  
any amb la Festa del Bolet, van haver de suspendre les tapes i el concurs de menjars per la  
pandèmia; es va poder fer la il·luminació de Nadal, però va quedar deslluït perquè hi havia tots els 
nens de l’Escola confinats. 

De cara a Nadal, en principi està previst que es pugui fer el tió, el Nadal i Reis però estan a 
l’espera del que passi i hauran d’anar fent sobre la marxa en funció de les restriccions que vinguin 
imposades.

El Sr. Sayes demana com va anar el mercat del Bolet.

El Sr. Sensada informa que fa anys que no hi ha parades de bolet, i que estan estudiant fer-ho 
d’una altra manera, s’ha volgut seguir amb la festa, però ja fa un parell  d’anys que no hi ha 
parades.
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La Sra. Campoy intervé i manifesta que els sorprèn que no es faci i es segueixin promocionat com 
a municipi amb mercat del Bolet.

El Sr. Sensada exposa que aquest any amb la promoció es va posar Festa del Bolet en comptes 
de Mercat del Bolet. Que des de l’Ajuntament no s’ha promocionat, i que potser és una promoció a 
nivell comarcal.

La Sra. Arasa informa que s’havien tornat a fer tallers a la llar, com balls, torrons sense sucre, 
bingos,..... i ara amb la situació de la pandèmia, s’han hagut de tornar a aturar. 

El Sr. Morales explica que s’han fet els treballs de manteniment i conservació de places i carrers, 
s’ha arreglat el camí del Collet, neteja i manteniment del poble, ... 

8.- PRECS I PREGUNTES  

La Sra. Campoy demana com està el tema del carrer Indústria.

El Sr. Morales contesta dient que es va arreglar el forat, i  s’està replantejant i estudiant com 
sol·lucionar-ho.

La Sra. Campoy demana que s’estudïi i es solucioni, perquè no cedeixi.

El Sr. Morales afegeix que el problema que hi ha és que la muntanya és de guix, però que hi estan 
treballant.

El Sr. Sayes demana com està el tema de la substitució de la monitora de l’Escola.

El Sr. Alcalde respon dient que s’ha fet una borsa municipal per cobrir les necessitats que hi hagi.

El Sr. Sayes afegeix si s’ha fet alguna cosa respecte al nom del Collet d’Aina.

El Sr. Alcalde contesta dient que ho va demanar al nou arxiver comarcal en una trobada a Berga, i 
li va dir que era correcte el nom, que era una qüestió semàntica, que sabia que sonava malament, 
però que si es volia hi havia la opció de canviar-ho. Per tant si es vol es pot adoptar l’acord de ple 
de canviar-ho.

El Sr. Sayes demana si els pot fer arribar aquesta documentació.

El Sr. Alcalde respon dient que ja els la farà arribar.

I no havent-hi d’altres assumptes a tractar s’aixeca la sessió essent les 20.43 h, de tot el qual  
s’estén la present acta per mi la secretària que en dono fe. 
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	Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació el redactat de l’acta del ple ordinari de data 21 de setembre de 2021.
	Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents, amb 4 vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de l’Agrupació d’Electors de Guardiola, s’acorda:
	Únic.- Aprovar per unanimitat dels assitents i sense esmenes, el redactat de l’acta del ple ordinari de data 21 de setembre de 2021.
	MOCIÓ DE L'ALCALDIA

	El Sr. Alcalde informa que va sortir una subvenció extraordinària per activitats multisensorials de les Escoles Bressol i els han donat 6000 €.
	El Sr. Sensada afegeix que ja s’ha aprovat el pressupost per Junta i s’està a l’espera que properament ho instal·lin.
	El Sr. Sayes demana com està el tema del paviment de cautxú,
	El Sr. Sensada contesta dient que havien mirat d’arreglar la part de fora del pati, i estava lligat amb el pressupost de parcs, que es volia fer aquest any però es farà de cara al 2022.
	El Sr. Sayes manifesta que a l’Escola es volia posar cautxú a la base del rocòdrom que s’està fent i que es plantejava fer-se injectable en comptes de en lloses de cautxú. I potser es podria parlar de fer d’aquesta forma o de fer una actuació conjunta.
	El Sr. Sensada respon dient que el que es plantejava de posar era injectable amb un sol bloc.
	El Sr. Alcalde exposa que va sortir una subvenció per equipaments culturals i es canviaran totes les llums Leeds del Centre Cívic, són uns 4600 € i de cara al 2022, hi ha una subvenció de 7000 € que es destinarà a canviar la caldera.
	El Sr. Sayes afegeix que veient les factures de gas-oil valdria la pena analitzar bé i mirar alguna altra font energètica, que potser inicialment requereix una inversió més forta però un estalvi de futur.
	El Sr. Alcade exposa que aquestes calderes el problema que tenen és que requereixen molt manteniment.
	El Sr. Sayes informa que s’ha d’estudiar bé, perquè al Centre Cívic els tancaments que hi ha també són molt vells.
	La Sra. Campoy afegeix que hi ha molts m3, molta alçada, portes amb planxa de ferro,..., amb unes instal·lacions molt mal fetes ja des de l’inici; que no sap quina és la solució, però que amb 7000 € no s’arriba.
	El Sr. Sayes exposa que en un dels tallers de la setmana d’energia van parlar d’edifiències tècniques dels edificis, i que amb aïllaments i tancaments ja es millora molt.
	El Sr. Alcalde informa que també des de Diputació ens han donat per Sant Llorenç 18.000 € per equipaments culturals, i es destinaran a la compra de 100 cadires i a la compra d’un piano.
	La Sra. Arasa afegeix que per les actuacions que es fan al Monestir era necessari disposar d’un piano; ja s’havia demanat l’any passat la subvenció i els la van denegar. Aquest any s’ha tornat a demanar i ens l’han concedit. Que ara no pot ser, però més endavant la seva intenció és que la gent pugui gaudir d’aquest piano, i es puguin fer classes per nens i joves i puguin gaudir d’aquest instrument.
	El Sr. Morales explica que quan passi l’hivern començaran les obres d’arranjament del cementiri.
	El Sr. Alcalde exposa que els han donat una subvenció per eficiència energètica als equipaments municipals, de 30.000 € de Diputació pel 2022-23; i es podrien col·locar plaques d’autoconsum.
	El Sr. Sayes demana si es podrien destinar aquests diners arreglar els tancaments del Centre Cívic.
	El Sr. Alcalde respon dient que el Centre Cívic no s’utilitza tant i que s’ha d’estudiar a què es poden destinar.
	El Sr. Sensada informa de les subvencions concedides a les entitats amb la convocatòria d’enguany.
	Afegeix que estan treballant per fer uns imans en els pisos turístics explicant el sistema de recollida selectiva i per promocionar el comerç del municipi a través d’un codi QR.
	Estan treballant amb unes bases per treure a concurs la gestió de la Mina, la intenció és que estigui en funcionament quan arribi el bon temps i lligat amb això estan preparant uns fulletons per fer rutes a peu a través de codis QR, concretament la de la Mina, la via del Nicolau i la de Sant Llorenç, rutes curtes i de passeig familiars.
	El Sr. Sayes demana informació respecte al tema de la Mina.
	El Sr. Alcalde informa que l’Agència està treballant amb les bases per la gestió de la Mina, que en principi sortiran a principis d’any i la intenció és que s’obri al març.
	En relació a les festes, van funcionant sobre la marxa en funció de la situació del COVID, aquest any amb la Festa del Bolet, van haver de suspendre les tapes i el concurs de menjars per la pandèmia; es va poder fer la il·luminació de Nadal, però va quedar deslluït perquè hi havia tots els nens de l’Escola confinats.
	De cara a Nadal, en principi està previst que es pugui fer el tió, el Nadal i Reis però estan a l’espera del que passi i hauran d’anar fent sobre la marxa en funció de les restriccions que vinguin imposades.
	El Sr. Sayes demana com va anar el mercat del Bolet.
	El Sr. Sensada informa que fa anys que no hi ha parades de bolet, i que estan estudiant fer-ho d’una altra manera, s’ha volgut seguir amb la festa, però ja fa un parell d’anys que no hi ha parades.
	La Sra. Campoy intervé i manifesta que els sorprèn que no es faci i es segueixin promocionat com a municipi amb mercat del Bolet.
	El Sr. Sensada exposa que aquest any amb la promoció es va posar Festa del Bolet en comptes de Mercat del Bolet. Que des de l’Ajuntament no s’ha promocionat, i que potser és una promoció a nivell comarcal.
	La Sra. Arasa informa que s’havien tornat a fer tallers a la llar, com balls, torrons sense sucre, bingos,..... i ara amb la situació de la pandèmia, s’han hagut de tornar a aturar.
	El Sr. Morales explica que s’han fet els treballs de manteniment i conservació de places i carrers, s’ha arreglat el camí del Collet, neteja i manteniment del poble, ...
	8.- PRECS I PREGUNTES
	La Sra. Campoy demana com està el tema del carrer Indústria.
	El Sr. Morales contesta dient que es va arreglar el forat, i s’està replantejant i estudiant com sol·lucionar-ho.
	La Sra. Campoy demana que s’estudïi i es solucioni, perquè no cedeixi.
	El Sr. Morales afegeix que el problema que hi ha és que la muntanya és de guix, però que hi estan treballant.
	El Sr. Sayes demana com està el tema de la substitució de la monitora de l’Escola.
	El Sr. Alcalde respon dient que s’ha fet una borsa municipal per cobrir les necessitats que hi hagi.
	El Sr. Sayes afegeix si s’ha fet alguna cosa respecte al nom del Collet d’Aina.
	El Sr. Alcalde contesta dient que ho va demanar al nou arxiver comarcal en una trobada a Berga, i li va dir que era correcte el nom, que era una qüestió semàntica, que sabia que sonava malament, però que si es volia hi havia la opció de canviar-ho. Per tant si es vol es pot adoptar l’acord de ple de canviar-ho.
	El Sr. Sayes demana si els pot fer arribar aquesta documentació.
	El Sr. Alcalde respon dient que ja els la farà arribar.
	I no havent-hi d’altres assumptes a tractar s’aixeca la sessió essent les 20.43 h, de tot el qual s’estén la present acta per mi la secretària que en dono fe.
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